
P R O T O K Ó Ł  NR  XII/2025 

z sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne 

odbytej w dniu 6 lutego 2025 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Krościenko Wyżne 

ul. Południowa 9 
 

 

Obecni radni wg listy obecności. Obecnych 14 radnych. Nieobecny: radny Maciej Pelczar. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: 
 

      - Mateusz Liput 

      - Łukasz Lorens 

      - Agnieszka Filar 

      - Mateusz Podkul 

      - Mariusz Ślusarczyk 

   - Agnieszka Zajdel 

 

     - Agnieszka Zygarowicz-Pelczar 

 

 -  wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

-  zastępca wójta Gminy Krościenko Wyżne, 

-  skarbnik Gminy Krościenko Wyżne, 

-  sekretarz Gminy Krościenko Wyżne, 

-  radca prawny Urzędu Gminy Krościenko Wyżne, 

- dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

    w Krościenku Wyżnym  

-  sołtys Sołectwa Krościenko Wyżne. 
 
 

 Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

 

(listy obecności w załączeniu do protokołu) 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

 

Rozpoczynając XII sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne Przewodniczący Rady – 

Krzysztof Podkul otworzył obrady, powitał radnych oraz obecnych na posiedzeniu. 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w XII sesji  uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Gminy Krościenko 

Wyżne może ważnie obradować i podejmować uchwały. 

 

Ad. 3 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul przedstawił porządek XII sesji, który przedstawiał 

się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XI sesji z dnia 20 grudnia 2024 r.  

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
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6. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  uchwalenia programu osłonowego pn. „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 

na terenie Gminy Krościenko Wyżne, 

b) określenia szczegółowych warunków przyznawania usług wsparcia krótkoterminowego 

świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego oraz warunków 

odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, 

c) zmiany uchwały w sprawie powołania oraz zwołania pierwszego posiedzenia Rady 

Społecznej Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Krościenku Wyżnym,  

d) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zasad finansowania opieki 

zapewnianej w klubie dziecięcym funkcjonującym na terenie Gminy Krościenko Wyżne 

dzieciom z terenu Gminy Haczów, 

e) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zasad finansowania opieki 

zapewnianej w żłobku funkcjonującym na terenie Gminy Krościenko Wyżne dzieciom 

z terenu Gminy Iwonicz-Zdrój, 

f) uzgodnienia prac pielęgnacyjnych przy pomniku przyrody, 

g) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej na własność Gminy Krościenko 

Wyżne, 

h) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej na własność Gminy Krościenko 

Wyżne, 

i) wyrażenia zgody na obciążenie służebnością nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Krościenko Wyżne, 

j) wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości gruntowej, 

k) przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Krościenko Wyżne na lata 2026-

2035 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 

strategii, w tym trybu konsultacji, 

l) określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu spłaty 

oraz rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających gminie, jak również jej jednostkom organizacyjnym oraz wskazania 

organu do tego uprawnionego, 

m) zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2025 rok. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady o sprawach, których wpływ do Rady miał miejsce 

między sesjami. 

8. Sprawy bieżące oraz wnioski i oświadczenia radnych. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul zauważył, że porządek obrad XII sesji radni 

otrzymali wraz z zawiadomieniami o terminie jej zwołania oraz projektami uchwał. Wobec 

tego dopytał w kwestii ewentualnych wniosków lub uwag do porządku obrad. 

 

Wójt Gminy – Mateusz Liput: szanowni państwo, bardzo proszę, o wprowadzenie 

do porządku obrad dzisiejszej sesji, projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości gruntowej. 
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Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul dopytał, czy są jeszcze inne wnioski.  

 

Innych wniosków nie zgłoszono, wobec czego Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul 

przystąpił do przegłosowania wniosku wójta o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej na własność Gminy 

Krościenko Wyżne. 
 

W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” wprowadzeniem punktu do porządku obrad głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” - 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu - 0 radnych, 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że wniosek został przyjęty, a projekt 

uchwały zostanie rozpatrzony w punkcie 6 poświęconym rozpatrzeniu projektów oraz podjęciu 

uchwał, jako litera i, natomiast pozostałe projekty uchwał – z uwzględnieniem wprowadzonej 

zmiany. 

 

Ad. 4  

Przyjęcie protokołu z XI sesji z dnia 20 grudnia 2024 r.  

 

1) Przyjęcie protokołu z XI sesji z dnia 20 grudnia 2024 r. 

 

Protokół NR XI/2024 z sesji z dnia 20 grudnia 2024 r. liczy 29 stron. 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu NR XI/2024 z sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne  

z dnia 20 grudnia 2024 roku wobec czego Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul 

przeprowadził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że Rada Gminy Krościenko Wyżne 

przyjęła protokół NR XI/2024 z sesji z dnia 20 grudnia 2024 r. 

 

 

Ad. 5  

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

 

Wójt Gminy – Mateusz Liput przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym. Szanowni Państwo, pragnę przedstawić najistotniejsze informacje, które 

miały miejsce w okresie międzysesyjnym, tj. od 20 grudnia poprzedniego roku. 
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Pod koniec roku poprzedniego zakończyliśmy realizację zadania pn.: „Poprawa jakości dróg 

na terenie Gminy Krościenko Wyżne: budowa i przebudowa dróg wewnętrznych”. Na 

realizację prac pozyskano dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład w wysokości 

6 159 407,92 zł, pozostałą część środków stanowił wkład własny gminy w kwocie 

1 533 913,29 zł. Całkowita wartość inwestycji wyniosła 7 693 321,21 zł. Prace polegały 

na budowie i modernizacji infrastruktury drogowej 16 dróg zlokalizowanych na terenie gminy 

o łącznej długości ponad 5 km. Prace polegały na wykonaniu lub wzmocnieniu podbudowy, 

odtworzeniu odwodnienia, wykonaniu nowej nawierzchni bitumicznej. 

Od dnia 1 stycznia br. nastąpiła zmiany organizacyjne związane z funkcjonowaniem Cmentarza 

Komunalnego w Gminie Krościenko Wyżne. Po przeprowadzonym postępowaniu, nowym 

Zarządcą cmentarza jest p. Damian Frączek prowadzący działalność gospodarczą pod firmą 

Roboty ziemne Damian Frączek z siedzibą w Krościenku Wyżnym. Lokalizacja biura zarządcy 

oraz godziny otwarcia nie uległy zmianie, natomiast numer telefonu dostępny jest na naszej 

stronie internetowej. 

Pragnę przypomnieć, choć mam nadzieję, że zima opuściła nas już na dobre, że za zimowe 

utrzymanie dróg powiatowych na terenie Gminy Krościenko Wyżne od dnia 1 stycznia 2025 

roku odpowiedzialne jest Starostwo Powiatowe w Krośnie. Wszelkie uwagi dotyczące 

realizacji tego zadania prosimy kierować do Starostwa Powiatowego. 

Zakończyliśmy remont trzech sal w Samorządowym Przedszkolu im. Wandy Chotomskiej 

w Krościenku Wyżnym. Ściany pomieszczeń zostały wyrównane oraz przemalowane na nieco 

bardziej stonowane kolory. Ponadto wymienione zostały oprawy oświetleniowe 

na energooszczędne. Kolejna z sal zyskała również ekran multimedialny, który wspomoże 

proces edukacji najmłodszych mieszkańców naszej gminy. 

Początkiem roku zainstalowaliśmy wiaty przystankowe na ul. Brzozowskiej oraz 

ul. Południowej, aby poprawić komfort mieszkańców gminy podróżujących komunikacją 

miejską.  

Z racji faktu, że rok 2025 jest dla naszej Gminy rokiem jubileuszowym, ponieważ obchodzić 

będziemy 30-lecie powstania Gminy, na naszej stronie internetowej co miesiąc publikujemy 

harmonogram wydarzeń kulturalnych, sportowych i innych, przygotowanych przez urząd oraz 

jednostki organizacyjne gminy dedykowanych dla naszych mieszkańców. Zapraszamy 

do skorzystania z coraz bogatszej oferty zajęć. Szczegółowy harmonogram znajdziecie Państwo 

na stronie internetowej oraz facebooku gminy. 

Pragnę przypomnieć, że w dniach od 10 lutego do 14 marca br. Samorządowe Przedszkole 

im. Wandy Chotomskiej w Krościenku Wyżnym prowadzi zapisy na rok szkolny 2025/2026. 

Serdecznie zachęcam do zapoznania się z ofertą naszego przedszkola osobiście lub poprzez 

informacje na plakatach. 

Zapraszam również w najbliższą niedzielę – 9 lutego na godzinę 17:00 do Sali widowiskowej 

Budynku Użyteczności Publicznej w Krościenku Wyżnym na 2 część Krościeńskich Spotkań, 

a temat "Zapomnianego cmentarza przy ul. Szkolnej w Krościenku Wyżnym" przybliży nam 

Mateusz Podkul - historyk i przewodnik beskidzki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul dopytał w kwestii pytań do przedstawionego 

sprawozdania. 

 

Głosów w dyskusji nie zabrano.  
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Ad. 6a 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu 

osłonowego pn. „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 na terenie Gminy Krościenko 

Wyżne. 

 

Agnieszka Zajdel – Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krościenku 

Wyżnym przedstawiła projekt uchwały (w załączeniu). Szanowny panie wójcie, szanowna 

rado, szanowni państwo. Chciałabym przedstawić projekt uchwały Rady Gminy Krościenko 

Wyżne w sprawie uchwalenia programu osłonowego pn. „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 

2025. Adresatami programu są seniorzy z terenu naszej gminy, w wieku 60 lat i więcej mający 

problemy z samodzielnym funkcjonowaniem ze względu na stan zdrowia. Celem programu 

będzie zapewnienie usługi wsparcia poprzez poprawę poczucia bezpieczeństwa 

oraz możliwości samodzielnego funkcjonowania w miejscu zamieszkania. Świadczenie usług 

polegać będzie na zapewnieniu osobom dostępu do opieki na odległość, która będzie polegać 

na oddaniu seniorom do bezpłatnego używania opasek bezpieczeństwa zakupionych już 

wcześniej oraz na pokrywaniu przez Gminę kosztów użytkowania przez osoby starsze opasek 

bezpieczeństwa, tj. opłacanie sysetmu obsługi tzw. teleopieki w postaci abonamentu za usługę. 

Program realizowany był już w roku 2022, 2023 i 2024. W roku 2022 zostały zakupione opaski 

bezpieczeństwa oraz został wykupiony system obsługi teleopieki, natomiast w latach 2023 

i 2024 wykupiono tylko system obsługi. W roku 2025 również chcemy zakupić tylko system 

obsługi. Program finansowany będzie na podstawie art. 115 ust 1 ustawy o pomocy społecznej, 

zgodnie z którym jednostki samorządu terytorialnego mogą otrzymywać dotacje celowe 

z budżetu państwa na dofinansowanie zadań własnych gminy z zakresu pomocy społecznej, 

przy czym wysokość dotacji nie może przekroczyć 80% kosztów realizacji zadania, zaś udział 

środków własnych gminy nie może być niższy niż 20 % kosztów realizacji zadania. W związku 

z tym, że program realizowany był przez ostatnie trzy lata, podjęcie stosownej uchwały 

umożliwi jego kontynuację. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

i Finansów. 

 

Radny Krzysztof Jurczak – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, 

że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały 

5 głosów „za”. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Obywatelskich. 

 

Radna Jadwiga Hejnar – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich stwierdziła, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 

projekt uchwały 5 głosów „za”. 

 

Głosów w dyskusji nad projektem uchwały nie zabrano, wobec czego Przewodniczący Rady 

– Krzysztof Podkul zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 
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- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że Rada Gminy Krościenko Wyżne 

podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia programu osłonowego pn. „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2025 na terenie Gminy Krościenko Wyżne (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 6b 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania usług wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej 

i w formie pobytu całodobowego oraz warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Agnieszka Zajdel – Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krościenku 

Wyżnym przedstawiła projekt uchwały (w załączeniu). Szanowni państwo, następnie chciałam 

przedstawić projekt uchwały rady Gminy Krościenko Wyżne w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania usług wsparcia krótkoterminowego świadczonego 

w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego oraz warunków odpłatności za te usługi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania. Usługi wsparcia krótkoterminowego świadczone są przez domy pomocy 

społecznej. Jest to rozwiązanie, które ma wspierać rodziny i opiekunów osób zależnych. Usługi 

wsparcia krótkoterminowego mogą być świadczone w formie pobytu całodobowego 

lub w formie dziennej osobom pełnoletnim wymagającym wsparcia z powodu wieku, choroby 

lub niepełnosprawności. Wyżej wymienione usługi przyznawane są na czas określony, 

nie dłuższy niż 30 dni w roku kalendarzowym, z możliwością przedłużenia pobytu o kolejne 

30 dni z uwagi na uzasadnione okoliczności. Decyzja przyznająca prawo do korzystania z usług 

wsparcia krótkoterminowego ma określać wymiar i zakres usług, odpłatność na usługi i miejsce 

świadczenia usług oraz okres na jaki zostały one przyznane. Wnioskodawca może 

zadeklarować ponoszenie pełnej odpłatności za usługę. W takim przypadku organ prowadzący 

postępowanie nie ma obowiązku ustalania sytuacji dochodowej wnioskodawcy. 

Jeżeli zainteresowany nie zdecyduje się na pełne pokrycie kosztów pobytu krótkoterminowego 

w domu pomocy społecznej, to ustalana jest wysokość partycypacji wnioskodawcy w kosztach. 

W pozostałym zakresie koszty usługi ponosi gmina. Jeżeli osoba korzystająca z usług wsparcia 

krótkoterminowego dysponuje dochodem nieprzekraczającym kwoty kryterium dochodowego 

dla osoby samotnie gospodarującej, to nie ponosi opłaty. Podjęcie ww. uchwały jest konieczne, 

bowiem stanowi wypełnienie obowiązku nakładanego na radę gminy w art. 97a ustawy 

o pomocy społecznej. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

i Finansów. 
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Radny Krzysztof Jurczak – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, 

że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały 5 głosów 

„za”. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Obywatelskich. 

 

Radna Jadwiga Hejnar – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich stwierdziła, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 

projekt uchwały 5 głosów „za”. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul otworzył dyskusję nad projektem uchwały 

i udzielił głosu radnemu Krzysztofowi Jurczakowi: może jedno słowo komentarza, mniej 

dyskusji. To już dzisiaj druga uchwał, która dotyczy wsparcia z zakresu szeroko rozumianej 

opieki społecznej i w tym wymiarze wydaje mi się, że uregulowanie tej sprawy, która nie była 

dotychczas uregulowana uchwałą, jest bardzo zasadne. Dziękuję.  

 

Innych głosów w dyskusji nie zabrano, wobec czego Przewodniczący Rady – Krzysztof 

Podkul zarządził głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że Rada Gminy Krościenko Wyżne 

podjęła uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania usług 

wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu 

całodobowego oraz warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania (uchwała 

w załączeniu). 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul podziękował Dyrektor Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Krościenku Wyżnym – Agnieszce Zajdel za udział w sesji, po czym 

pani dyrektor opuściła posiedzenie XII sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne.  

 

Ad. 6c 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

powołania oraz zwołania pierwszego posiedzenia Rady Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym. 

 

Sekretarz Gminy – Mateusz Podkul: szanowny panie przewodniczący, wysoka rado. Projekt 

uchwały dotyczy zmiany przedstawiciela Wojewody Podkarpackiego w składzie Rady 

Społecznej SPG ZOZ w Krościenku Wyżnym. Wojewoda, pismem z dnia 20 stycznia 2025 r. 

desygnowała do pełnienia tej funkcji, w miejsce pana Pawła Smereckiego, 
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pana Krzysztofa Ronowskiego. W związku z powyższym, w uchwale NR IX/43/2024 Rady 

Gminy Krościenko Wyżne z dnia 8 listopada 2024 r., § 1 pkt 2 otrzyma brzmienie: 

„2) przedstawiciel Wojewody – Krzysztof Ronowski;”. Dziękuję bardzo i proszę o podjęcie 

stosownej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Obywatelskich. 

 

Radna Jadwiga Hejnar – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich stwierdziła, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 

projekt uchwały - 5 głosów „za”. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul zarządził 

głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że Rada Gminy Krościenko Wyżne 

podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania oraz zwołania pierwszego 

posiedzenia Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 6d 

 Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia w sprawie zasad finansowania opieki zapewnianej w klubie dziecięcym 

funkcjonującym na terenie Gminy Krościenko Wyżne dzieciom z terenu Gminy Haczów. 

 

Zastępca Wójta Gminy – Łukasz Lorens: szanowny panie przewodniczący, szanowni 

państwo radni. Zgodnie z przepisami ustawy z dnia 4 lutego 2011 r. o opiece nad dziećmi 

do lat 3 gminy mogą zawierać porozumienia w sprawie zasad finansowania opieki 

zapewnianej w żłobku, klubie dziecięcym lub przez dziennego opiekuna dzieciom z terenu 

danej gminy. Na terenie Gminy Krościenko Wyżne funkcjonuje Klub Dziecięcy 

„Angelandia”. Gmina Krościenko Wyżne udziela dotacji na każde dziecko objęte opieką 

w klubie dziecięcym w wysokości 400,00 zł miesięcznie. Dotacja przysługuje na każde 

dziecko w wieku do lat 3 objęte opieką, posiadające miejsce zamieszkania na terenie Gminy 

Krościenko Wyżne, korzystające z opieki w klubie dziecięcym. Dotacja przysługuje również 

na dziecko w wieku do lat 3 objęte opieką w klubie dziecięcym, zamieszkałe na terenie innej 

gminy, po uprzednim zawarciu przez Gminę Krościenko Wyżne z gminą, na terenie której 

zamieszkuje dziecko porozumienia w sprawie zasad finansowania opieki. Gmina Haczów 

poinformowała, że wyrazi zgodę na zawarcie od 1 stycznia 2025 r. porozumienia w sprawie 

zasad finansowania opieki zapewnianej w klubie dziecięcym funkcjonującym na terenie 

naszej gminy dzieciom z terenu Gminy Haczów. Z informacji powziętej od Klubu Dziecięcego 
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„Angelandia” wynika, że od 1 stycznia br. do placówki uczęszcza pięcioro dzieci 

zamieszkałych w Gminie Haczów. W związku z tym, że Gmina Haczów zawnioskowała 

o wprowadzenie zmian w pierwotnie przedłożonym brzmieniu porozumienia, które stanowi 

załącznik do niniejszej uchwały, prośba jest aby wprowadzić autopoprawki w zakresie § 1 

i aby datę 31 grudnia 2025 r. zastąpić datą 31 sierpnia 2025 r. Podobne zapisy jeżeli chodzi 

o zmianę daty należy wprowadzić jeśli chodzi o zapisy § 2 ust. 3, tj. z daty 31 grudnia 2025 r. 

na 31 sierpnia 2025 r. Jest to zapis dotyczący czasokresu udzielania dotacji na dzieci 

uczęszczające do klubu. Ponadto należy wprowadzić autopoprawkę w § 3 ust. 1, 

tj. datę rozliczenia przekazanych środków finansowych z daty 31 stycznia 2026 r. 

na 15 września 2025 r. oraz w § 4 w zakresie daty obowiązywania porozumienia – z daty 

31 grudnia 2025 r. na datę 31 sierpnia 2025 r. 

Te autopoprawki związane są z tym, że Gmina Haczów zawnioskowała o nie, gdyż zamierza 

otworzyć od dnia 1 września 2025 r. swój żłobek samorządowy. Mając na uwadze powyższe 

zaistniałe okoliczności, zasadnym jest podjęcie uchwały z autopoprawkami, albowiem 

umożliwią one udzielanie dotacji celowej podmiotowi prowadzącemu klub dziecięcy 

na terenie naszej gminy, z przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów pobytu dzieci 

będących mieszkańcami Gminy Haczów. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

i Finansów. 

 

Radny Krzysztof Jurczak – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, 

że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały 

5 głosów „za”. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Obywatelskich. 

 

Radna Jadwiga Hejnar – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich stwierdziła, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 

projekt uchwały 5 głosów „za”. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul zarządził 

głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że Rada Gminy Krościenko Wyżne 

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zasad 

finansowania opieki zapewnianej w klubie dziecięcym funkcjonującym na terenie Gminy 

Krościenko Wyżne dzieciom z terenu Gminy Haczów (uchwała w załączeniu). 
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Ad. 6e 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia w sprawie zasad finansowania opieki zapewnianej w żłobku funkcjonującym na 

terenie Gminy Krościenko Wyżne dzieciom z terenu Gminy Iwonicz-Zdrój. 

 

Zastępca Wójta Gminy – Łukasz Lorens: szanowni państwo, tutaj sytuacja jest identyczna 

jak w przypadku uprzednio podjętej uchwały. Tym razem  Gmina Iwonicz Zdrój wyraziła zgodę 

na zawarcie podobnego porozumienia, , z tym że chodzi o zapewnienie opieki w żłobku 

funkcjonującym na terenie naszej gminy dzieciom z terenu Gminy Iwonicz-Zdrój. 

Z informacji powziętej od Niepublicznego Żłobka „Motylek” wynika, że do placówki 

uczęszcza dwoje dzieci zamieszkałych na terenie Gminy Iwonicz-Zdrój. Tutaj bardzo podobna 

sytuacja, podjęcie przez radę gminy umożliwi podpisanie porozumienia i sfinansowanie pobytu 

dzieci z Gminy Iwonicz-Zdrój, dwoje dzieci które uczęszcza do Niepublicznego Żłobka 

„Motylek”. Prośba także do państwa, aby dokonać autopoprawek jeżeli chodzi o załącznik 

do uchwały, aby w § 1, datę 1 stycznia 2025 r. zastąpić datą 1 lutego 2025 r. Podobne zapisy 

jeżeli chodzi o daty, należy wprowadzić w § 2 ust. 3 z daty 1 stycznia 2025 r. na 1 lutego 

2025 r., tj. zapis dotyczący czasokresu udzielania dotacji oraz w zakresie § 4 – 

daty obowiązywania porozumienia, z daty 1 stycznia 2025 r. na 1 lutego 2025 r. 

Są to autopoprawki o które zawnioskowała Gmina Iwonicz-Zdrój. Bardzo dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

i Finansów. 

 

Radny Krzysztof Jurczak – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, 

że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały 

5 głosów „za”. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Obywatelskich. 

 

Radna Jadwiga Hejnar – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich stwierdziła, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 

projekt uchwały 5 głosów „za”. 

 

Głosów w dyskusji nie zabrano, wobec czego Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul 

zarządził głosowanie na projektem uchwały. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że Rada Gminy Krościenko Wyżne 

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zasad 
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finansowania opieki zapewnianej w żłobku funkcjonującym na terenie Gminy Krościenko 

Wyżne dzieciom z terenu Gminy Iwonicz-Zdrój (uchwała w załączeniu). 

Ad. 6f 

 Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia prac 

pielęgnacyjnych przy pomniku przyrody.  

 

Sekretarz Gminy – Mateusz Podkul: szanowny panie przewodniczący, wysoka rado, projekt 

uchwały dotyczy uzgodnienia prac pielęgnacyjnych przy pomniku przyrody. Prace 

konserwacyjne są planowane do przeprowadzenia na pomniku przyrody, lipie drobnolistnej 

„Cecylia” rosnącej na działce nr ew. 4176 przy ul. Brzozowskiej w Krościenku Wyżnym, 

tj. parking przy kościele parafialnym. W ramach działań zostaną wymienione istniejące 

wiązania na wiązania z taśmy pasowej, linowe i statyczne. Posusz gałęzi i konarów zostanie 

usunięty. Szczegółowy zakres prac został przygotowany w oparciu o ekspertyzę 

dendrologiczną. W związku z powyższym podjęcie uchwały jest w pełni uzasadnione.  

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Radny Stefan Liput– Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska stwierdził, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały 4 głosy „za”. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul zarządził 

głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że Rada Gminy Krościenko Wyżne 

podjęła uchwałę w sprawie uzgodnienia prac pielęgnacyjnych przy pomniku przyrody 

(uchwała w załączeniu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul zarządził przerwę w obradach XII sesji Rady 

Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Ad. 6g 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości gruntowej na własność Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Wójt Gminy – Mateusz Liput przedstawił projekt uchwały (w załączeniu). Szanowni 

państwo, projekt uchwały na nieodpłatne nabycie nieruchomości przez gminę dotyczy 

nieruchomości o nr ew. 1094/18 położonej przy ul. Marynkowskiej w Krościenku Wyżnym 
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w celu poszerzenia gminnej drogi wewnętrznej, tj. działka o nr ew. 1093 stanowiącej własność 

Gminy Krościenko Wyżne. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

i Finansów. 

 

Radny Krzysztof Jurczak – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, 

że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały 5 głosów 

„za”. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Radny Stefan Liput – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska stwierdził, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały 4 głosy „za”. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul otworzył dyskusję nad projektem uchwały 

i udzielił głosu radnemu Krzysztofowi Jurczakowi: tylko może celem wyjaśnienia 

wszystkim. Generalnie chodzi tutaj o nieodpłatne przejęcie działki. Koszty po stronie gminy są 

zminimalizowane do aktu notarialnego, natomiast sama działka, a właściwie jej część pozwoli 

na istotną poprawę zjazdu z ul. Marynkowskiej na boczną ulicę i tym samym bezpieczeństwo.  

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul zarządził 

głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że Rada Gminy Krościenko Wyżne 

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej 

na własność Gminy Krościenko Wyżne (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 6h 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości gruntowej na własność Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Wójt Gminy – Mateusz Liput przedstawił projekt uchwały (w załączeniu). Szanowni 

państwo, projekt uchwały podobnie jak poprzedni dotyczy również nieodpłatnego nabycia 

przez Gminę Krościenko Wyżne nieruchomości o nr ew. 1094/20 położonej przy 

ul. Marynkowskiej w Krościenku Wyżnym celem, o którym wspomniał już Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów, poszerzenia drogi gminnej stanowiącej własność Gminy 

Krościenko Wyżne oraz ewentualnego poszerzenia zjazdu na tę drogę. Dziękuję.  
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Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

i Finansów. 

 

Radny Krzysztof Jurczak – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, 

że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały 

5 głosów „za”. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Radny Stefan Liput – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska stwierdził, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały 4 głosy „za”. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul zarządził 

głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że Rada Gminy Krościenko Wyżne 

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej 

na własność Gminy Krościenko Wyżne (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 6i 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości gruntowej na własność Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Wójt Gminy – Mateusz Liput przedstawił projekt uchwały (w załączeniu). Szanowni 

państwo, przedmiotem uchwały jest wyrażenie zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy 

Krościenko Wyżne nieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej działkę o nr ew. 672 

o pow. 6 a w Krościenku Wyżny, przy ul. Polnej. Zgodnie z Miejscowym Planem 

Zagospodarowania Przestrzennego nieruchomość ta znajduje się w obszarze oznaczonym 

symbolem „RP” – tereny rolniczej przestrzeni produkcyjnej. Nabycie w/w nieruchomości 

umożliwi gminie realizację jej zadań z zakresu turystyki. Nabywana działka docelowo zostanie 

wykorzystana pod budowę punktu widokowego. Z punktu widokowego będzie można 

podziwiać m.in. panoramę Czarnorzecko-Strzyżowskiego Parku Krajobrazowego, rezerwat 

przyrody Prządki, Zamek Kamieniec w Odrzykoniu, czy też Górę Cergowską. Punkt widokowy 

będzie pierwszą tego typu atrakcją turystyczną w gminie, w związku z czym wzbogaci ofertę 

turystyczną gminy i jednocześnie stanowić będzie ciekawy przerywnik podczas spacerów, 

czy pieszych wędrówek. Mając na uwadze powyższe wyrażenie zgody na nabycie 

nieruchomości wskazanej w przedłożonym projekcie uchwały jest w pełni uzasadnione. 
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Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

i Finansów. 

 

Radny Krzysztof Jurczak – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, 

że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały 

5 głosów „za”. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Radny Stefan Liput – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska stwierdził, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały 4 głosy „za”. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul zarządził 

głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że Rada Gminy Krościenko Wyżne 

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej 

na własność Gminy Krościenko Wyżne (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 6j 

 Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

służebnością nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Wójt Gminy – Mateusz Liput przedstawił projekt uchwały (w załączeniu). Szanowni 

państwo, działka o nr ew. 2943/3 położona w miejscowości Pustyny, która ma zostać obciążona 

ograniczonym prawem rzeczowym, stanowi nieruchomość będącą własnością Gminy 

Krościenko Wyżne. Właściciel nieruchomości oznaczonej jako działka nr ew. 3664 wystąpił 

z wnioskiem o ustanowienie służebności gruntowej przejścia i przejazdu pasem szerokości 

3,5 m na długości ok. 112 m przez ww. działkę na rzecz swojej nieruchomości. Wnioskodawca 

nie posiada innej możliwości prawnego zapewnienia odpowiedniego dostępu do drogi 

publicznej, co uniemożliwia swobodne korzystanie z nieruchomości. Z uwagi na brak 

możliwości skomunikowania działek wnioskodawcy z drogą publiczną po innej trasie oraz fakt, 

iż Wnioskodawca korzystał po części z trasy tego dojazdu od 70 lat proponuje się ustanowienie 

służebności przejazdu i przechodu przez działkę nr ew. 2943/6 szlakiem służebnym 

o szerokości 3,5 m, co w świetle art. 285 Kodeksu cywilnego zwiększy użyteczność 

nieruchomości władnącej. Dziękuję.  
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Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

i Finansów. 

 

Radny Krzysztof Jurczak – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, 

że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały 

5 głosów „za”. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Radny Stefan Liput – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska stwierdził, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały 4 głosy „za”. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul zarządził 

głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że Rada Gminy Krościenko Wyżne 

podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Krościenko Wyżne (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 6k 

 Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

części nieruchomości gruntowej.  

 

Wójt Gminy – Mateusz Liput przedstawił projekt uchwały (w załączeniu). Szanowni 

państwo, projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości 

gruntowej nr 2257 położonej w Gminie Krościenko Wyżne przygotowano w związku 

z wnioskiem z dnia 21 stycznia 2025 r. właściciela jednej z działek przyległych do tej 

nieruchomości, o jej nabycie. Nieruchomość gruntowa nr 2257 o powierzchni 70 arów 

położona jest w obrębie Krościenko Wyżne przy ul. Północnej. Działka ma ograniczony 

dostęp do drogi publicznej, nie jest zabudowana, ani ogrodzona, stanowi klasoużytek RIIIa, 

PsIII i PsIV. Brak jest utwardzeń. Zgodnie z Miejscowym Planem Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Krościenko Wyżne działka nr 2257 leży w terenach oznaczonych 

symbolem 3ZN – tereny trwałych użytków zielonych. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

i Finansów. 
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Radny Krzysztof Jurczak – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, 

że komisja negatywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały 5 głosów „przeciw”. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Radny Stefan Liput – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska stwierdził, że komisja negatywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały 3 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul otworzył dyskusję nad projektem uchwały 

i udzielił głosu radnemu Tomaszowi Niżnikowi: panie przewodniczący, panie wójcie, 

szanowni państwo, ponieważ na komisjach o godzinie 900 podejmowaliśmy ten temat i ja 

zabierałem głos i optowałem za tym, aby tej nieruchomości nie sprzedawać, chciałbym tutaj 

podkreślić, że jest to teren ponad 70 a, przylegający bezpośrednio do rzeki Wisłok. 

Jest bezpośrednie bezpieczne zejście do rzeki, ponadto do działki prowadzą ścieżki pieszo-

rowerowe, może nie są one takie szerokie, ale działka jest skomunikowana w sensie pieszo-

rowerowym. Przez tą działkę o której mówimy prowadzi droga polna do innych użytków 

rolnych, gdzie rolnicy uprawiają pola i być może byłaby ograniczona możliwość dojazdu na te 

działki sąsiadujące. Co jeszcze – uważam, że można by było na tym terenie dokonać jego 

rewitalizacji i zastanowić się, co w przyszłości można by było zrobić: czy to jakaś przystań dla 

kajaków, czy przystanek dla rowerów, czy tez w jakiś inny sposób zagospodarować tę działkę. 

Także uważam, że nie należałoby się pozbywać tego terenu i takie jest moje zdanie i taką mam 

prośbę do radnych, aby tak zagłosować. Dziękuję bardzo.  

 

Radny Krzysztof Jurczak: również na Komisji Budżetu i Finansów, której pan Tomasz jest 

członkiem, pojawił się wniosek i propozycja, że pomimo wstrzymania tych ostatecznych 

decyzji co do przyszłości tej działki poprzez sprzedaż, warto się zastanowić nad możliwością 

jej wydzierżawienia, gdyby taki dzierżawca się znalazł. Jest to 70 arów, więc być może będzie 

to dla kogoś atrakcyjne.  

 

Innych głosów w dyskusji nie zabrano, wobec czego Przewodniczący Rady – Krzysztof 

Podkul zarządził głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

14 radnych: 

- „za” głosowało 4 radnych, 

- „przeciw” – 10 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Głos zabrał radny Tomasz Niżnik: panie przewodniczący, jeżeli można, ja prawdopodobnie 

się pomyliłem, jeżeli tak, to bardzo proszę o wpisanie tego do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul: zostanie to wpisane do protokołu.  

 



17 

 

Radna Jolanta Pelczar: ja też. 

 

Radna Małgorzata Bystrańska: ja też.  

 

Radny Tomasz Niżnik: muszę się przyznać, że już kiedyś mi się to zdarzyło, także rutyna 

pewnie … Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul: głosowanie się już zakończyło, także zostanie 

to odnotowane w protokole, natomiast stwierdzam, że Rada Gminy Krościenko Wyżne nie 

podjęła uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Krościenko Wyżne (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 6l 

 Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Strategii Rozwoju Gminy Krościenko Wyżne na lata 2026-2035 oraz określenia szczegółowego 

trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

 

Zastępca Wójta Gminy – Łukasz Lorens przedstawił projekt uchwały (w załączeniu).  

W dniu 13 listopada 2020 r. weszły w życie przepisy wprowadzone ustawą z dnia 15 lipca 

2020 r. o zmianie ustawy o zasadach prowadzenia polityki rozwoju oraz niektórych innych 

ustaw. Celem ustawy jest uporządkowanie krajowego systemu dokumentów strategicznych 

w zakresie polityki rozwoju i zapewnienie jego spójności, jak również zwiększenie 

efektywności programowania i realizacji strategii, polityk i programów. Zmiany prowadzą 

do konsolidacji systemu zarządzania rozwojem Polski i etapowego wprowadzania systemu 

zintegrowanych strategii: krajowej, wojewódzkiej i lokalnej. 

Ustawa po raz pierwszy w prawodawstwie krajowym wprowadziła podstawę prawną 

wprost dla strategii rozwoju gminy. Określiła również nowe uregulowania, co do procedury jej 

opracowywania i zakresu merytorycznego. Dzięki temu gmina może przygotowywać strategię, 

która będzie pełnoprawnym dokumentem stanowiącym element nowego zintegrowanego 

systemu zarządzania rozwojem, a jednocześnie efektywnym instrumentem pozyskiwania 

środków zewnętrznych. 

Potrzeba opracowania nowej Strategii Rozwoju Gminy Krościenko Wyżne wynika 

z faktu, iż obecnie obowiązująca Strategia przyjęta uchwałą Rady Gminy Krościenko Wyżne 

z dnia 27 stycznia 2016 r. przestaje obowiązywać z końcem bieżącego roku. 

Ponadto, zgodnie z art. 10e ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym, w brzmieniu wprowadzonym ustawą z dnia 7 lipca 2023 r. o zmianie ustawy 

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym oraz niektórych innych ustaw, 

od dnia 1 stycznia 2026 r. opracowanie przez gminę strategii rozwoju staje się obligatoryjne. 

Wspomniana wyżej ustawa w istotny sposób zmieniła system planowania 

przestrzennego oraz społeczno-gospodarczego, uchylając z dniem 1 stycznia 2026 r. 

obowiązujące studia uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. 

W ich miejsce podstawę prowadzenia przez gminy polityki przestrzennej stanowić ma plan 

ogólny gminy oraz strategia rozwoju gminy, z poszerzonym oraz doprecyzowanym przez 

ww. ustawę komponentem przestrzennym. Strategia, oprócz celów strategicznych rozwoju 

w wymiarze społecznym, gospodarczym i przestrzennym, kierunków działań służących ich 

realizacji, wskazanych oczekiwanych rezultatów oraz wskaźników ich osiągnięcia, zawierać 
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ma m.in. model struktury funkcjonalno-przestrzennej gminy oraz ustalenia i rekomendacje 

w zakresie kształtowania i prowadzenia polityki przestrzennej w gminie. 

Rozwiązanie to stanowi krok w kierunku integracji planowania przestrzennego oraz 

rozwoju społeczno-gospodarczego poprzez ujęcie ich w jednym dokumencie, jakim jest 

strategia rozwoju gminy. Zapisy strategii rozwoju gminy przekładają się na ustalenia aktów 

planowania przestrzennego, w szczególności planu ogólnego gminy i miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. Oznacza to potrzebę spójności i komplementarności 

strategii rozwoju gminy oraz planu ogólnego gminy. 

Przepis art. 13b ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym stanowi, że ustalenia planu ogólnego określa się uwzględniając uwarunkowania 

rozwoju przestrzennego gminy, w szczególności politykę przestrzenną gminy określoną 

w strategii rozwoju gminy lub w strategii rozwoju ponadlokalnego. Z kolei zgodnie z art. 15 

ust. 1 wspomnianej ustawy, wójt, sporządza projekt planu miejscowego, uwzględniając 

politykę przestrzenną gminy określoną w strategii rozwoju gminy lub strategii rozwoju 

ponadlokalnego. 

Strategia rozwoju gminy stanowi podstawowe narzędzie kreowania oraz wzmacniania 

rozwoju społecznego, gospodarczego oraz przestrzennego gminy. Wskazuje główne cele 

i kierunki jej rozwoju, stanowi także podstawę do pozyskiwania środków zewnętrznych. Pełni 

również funkcję integrującą społeczność lokalną wokół samego procesu opracowywania 

dokumentu strategii oraz jego późniejszego wdrażania. 

Strategia rozwoju jest planem osiągnięcia długofalowych zamierzeń, zakładającym 

przejście ze stanu istniejącego do pożądanego, wyrażonego w wizji rozwoju i w tym znaczeniu 

stanowi jeden z najważniejszych dokumentów przygotowywanych przez samorząd gminny, 

który określa jej priorytety i cele rozwoju społeczno-gospodarczego. 

Zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminny rada gminy, w drodze uchwały, 

określa szczegółowy tryb i harmonogram opracowania projektu strategii rozwoju gminy, 

w tym tryb konsultacji. 

Biorąc pod uwagę powyższe ustalenia, podjęcie uchwały jest w pełni zasadne, albowiem 

umożliwi rozpoczęcie prac nad opracowaniem dokumentu decydującego o kierunkach rozwoju 

Gminy Krościenko Wyżne na okres kolejnych 10 lat. Dziękuję.  

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

i Finansów. 

 

Radny Krzysztof Jurczak – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, 

że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały 

5 głosów „za”. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Obywatelskich. 

 

Radna Jadwiga Hejnar – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich stwierdziła, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 

projekt uchwały 5 głosów „za”. 
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Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Radny Stefan Liput – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska stwierdził, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały 4 głosy „za”. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul zarządził 

głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że Rada Gminy Krościenko Wyżne 

podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy 

Krościenko Wyżne na lata 2026-2035 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 6m 

 Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu spłaty oraz rozkładania na raty należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających gminie, jak również jej 

jednostkom organizacyjnym oraz wskazania organu do tego uprawnionego. 

 

Zastępca Wójta Gminy – Łukasz Lorens przedstawił projekt uchwały (w załączeniu). 

Materialno-prawną podstawę do podjęcia ww. uchwały stanowi przepis art. 59 ust. 1 ustawy 

o finansach publicznych, zgodnie z którym, w przypadkach uzasadnionych ważnym interesem 

dłużnika lub interesem publicznym należności pieniężne mające charakter cywilnoprawny, 

przypadające jednostce samorządu terytorialnego lub jej jednostkom organizacyjnym, mogą 

być umarzane, terminy ich spłaty mogą zostać odroczone lub płatność tych należności może 

zostać rozłożona na raty, na zasadach określonych przez organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego. 

Z kolei zgodnie ust. 2 powołanego przepisu organ stanowi, iż jednostki samorządu 

terytorialnego określa szczegółowe zasady, sposób i tryb udzielania ulg, warunki 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną oraz wskaże organ lub osoby uprawnione do udzielania tych ulg. Natomiast w myśl 

ust. 3 organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego może w drodze uchwały 

postanowić o stosowaniu z urzędu tych ulg. 

Zaznaczenia wymaga, że zgodnie z przepisami ustawy o postępowaniu w sprawach 

dotyczących pomocy publicznej, projekt programu pomocowego przewidujący udzielanie 

pomocy de minimis podlega wyłącznie zgłoszeniu Prezesowi Urzędu Ochrony Konkurencji 

i Konsumentów, który w terminie 14 dni może przedstawić zastrzeżenia dotyczące 

przejrzystości zasad udzielania pomocy.  

Projekt programu pomocowego przewidujący udzielanie pomocy de minimis 

w rolnictwie lub rybołówstwie podlega z kolei wyłącznie zgłoszeniu ministrowi właściwemu 
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do spraw rolnictwa, który w terminie 14 dni może przedstawić zastrzeżenia dotyczące 

przejrzystości zasad udzielania pomocy.  

W tym celu projekt programu pomocowego został zgłoszony właściwym rzeczowo 

organom, a jego brzmienie uzyskało pozytywną opinię zarówno Prezesa Urzędu Ochrony 

Konkurencji i Konsumentów, jak i Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 

Zgodnie z zakresem umocowania prawnego określonego w przepisach ustawy, Rada 

Gminy ma za zadanie określić szczegółowe zasady, sposobu i trybu umarzania, odraczania 

terminu spłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny przypadających gminie, jak również jej jednostkom organizacyjnym  

oraz wskazać organ do tego uprawniony. 

Odnosząc się do proponowanego brzmienia projektu uchwały, postanowienia w nim 

zawarte pozwalają do należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny,  

w przypadkach uzasadnionych ważnym interesem dłużnika lub interesem publicznym stosować 

następujące formy ulg na wniosek dłużnika: 

1) umarzanie w całości lub w części; 

2) rozkładanie na raty całej należności lub ich części; 

3) odraczanie terminu spłaty całej należności lub ich części. 

Poza stosowaniem ulg na wniosek dłużnika, przewidziano również możliwość umorzenia 

należności cywilnoprawnych z urzędu w przypadku wystąpienia następujących okoliczności:  

1) dłużnik - osoba fizyczna zmarła, nie pozostawiając żadnego majątku lub pozostawiając 

majątek niepodlegający egzekucji na podstawie odrębnych przepisów, albo pozostawiając 

przedmioty codziennego użytku domowego, których łączna wartość nie przekracza kwoty 

6 000 zł; 

2) dłużnik - osoba prawna - została wykreślona z właściwego rejestru osób prawnych przy 

jednoczesnym braku majątku, z którego można by egzekwować należność, 

a odpowiedzialność z tytułu należności nie przechodzi z mocy prawa na osoby trzecie; 

3) zachodzi uzasadnione przypuszczenie, że w postępowaniu egzekucyjnym nie uzyska się 

kwoty wyższej od kosztów dochodzenia i egzekucji tej należności; 

4) jednostka organizacyjna nieposiadająca osobowości prawnej - uległa likwidacji; 

5) zachodzi interes publiczny. 

Jako organ uprawniony do udzielania ulg w zakresie należności cywilnoprawnych 

wskazano Wójta Gminy Krościenko Wyżne, z zastrzeżeniem, że jego kompetencja 

do samodzielnego umarzania należności cywilnoprawnych została ograniczona do kwoty  

10 tys. zł. Ulgi stosowane do należności powyżej tej sumy mogą zostać udzielone przez wójta 

gminy jedynie w przypadku uzyskania uprzednio pozytywnej opinii Komisji Budżetu 

i Finansów Rady Gminy Krościenko Wyżne. 

Biorąc pod uwagę fakt, iż przepis prawa materialnego nakłada na organ stanowiący 

gminy obowiązek w tym zakresie, a uprawnione organy właściwe w sprawie udzielenia pomocy 

de minimis oraz pomocy de minimis rolnictwie i rybołówstwie nie zakwestionowały 

zaproponowanego w projekcie brzmienia, podjęcie przedmiotowej uchwały jest konieczne  

i w pełni uzasadnione. Pozwoli to na określenie i wdrożenie procedury pozwalającej 

na rozpatrywanie ewentualnych wniosków o umorzenie, rozłożenie na raty, czy też odraczanie 

terminów płatności należności cywilnoprawnych przypadających gminie.  

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

i Finansów. 
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Radny Krzysztof Jurczak – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, 

że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały 

5 głosów „za”. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul otworzył dyskusję nad projektem uchwały 

i udzielił głosu radnemu Krzysztofowi Jurczakowi: trudno dyskutować, ale życzymy 

wszystkim, żeby uchwała jak najrzadziej musiała być wykorzystywana zarówno przez pana 

wójta jak i potencjalnych dłużników. Dziękuję. 

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że Rada Gminy Krościenko Wyżne 

podjęła uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania terminu spłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny przypadających gminie, jak również jej jednostkom 

organizacyjnym oraz wskazania organu do tego uprawnionego (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 6n 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Krościenko Wyżne na 2025 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Agnieszka Filar przedstawiła projekt uchwały według zwiększeń oraz 

zmniejszeń w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach klasyfikacji budżetowej 

(projekt w załączeniu do protokołu). Stwierdziła ona, że: 

1) zwiększa się plan dochodów budżetu gminy o kwotę 3 000,00 zł, w tym: 

a) w dziale 855 Rodzina, Rodziny zastępcze, Wpływy z różnych dochodów – 3 000,00 zł,  

2) zwiększa się plan wydatków budżetu gminy o kwotę 3 000,00 zł, w tym: 

a) w dziale 855 Rodzina, Rodziny zastępcze, Zakup usług przez jednostki samorządu 

terytorialnego od innych jednostek samorządu terytorialnego – 3 000,00 zł,  

3) zmniejsza się plan wydatków budżetu gminy o kwotę 1 224 244,00 zł, w tym: 

a) w dziale 600 Transport i łączność: 

 Drogi publiczne gminne, Zakup usług pozostałych  - 28 046,00 zł,  

b) w dziale 801 Oświata i wychowanie: 

 Szkoły podstawowe, w tym: Składki na ubezpieczenia społeczne – 150 000,00 zł, 

Wynagrodzenia osobowe nauczycieli – 1 000 000,00 zł,  

 Przedszkola, Wynagrodzenia osobowe nauczycieli – 3 200,00 zł,  

c) w dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska: 

 Gospodarka odpadami komunalnymi, Zakup usług pozostałych – 42 998,00 zł, 

4) zwiększa się plan wydatków budżetu gminy o kwotę 1 224 244,00 zł, w tym: 
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a) w dziale 600 Transport i łączność: 

 Lokalny transport zbiorowy, Dotacje celowe przekazane gminie na zadania bieżące 

realizowane na podstawie porozumień (umówi) między jednostkami samorządu 

terytorialnego – 1 046,00 zł,  

b) w dziale 710 Działalność usługowa, Pozostała działalność, w tym: 

 Zakup usług pozostałych – 5 000,00 zł,  

 Zakup usług obejmujących wykonanie ekspertyz, analiz i opinii – 5 000,00 zł,  

c) w dziale 854 Edukacyjna opieka wychowawcza, w tym: 

 Wczesne wspomaganie rozwoju dziecka: Wynagrodzenia osobowe nauczycieli – 

2 500,00 zł oraz Zakup środków dydaktycznych i książek – 200,00 zł,  

 Dokształcanie i doskonalenie nauczycieli, Szkolenia pracowników niebędących 

członkami korpusu służby cywilnej – 500,00 zł,  

d) w dziale 855 Rodzina: 

 System opieki na dziećmi w wieku do lat 3, Wydatki inwestycyjne jednostek 

budżetowych na realizację zadania inwestycyjnego: „Rozbudowa z przebudową 

budynku Samorządowego Przedszkola im. Wandy Chotomskiej w KW na potrzeby 

Gminnego Żłobka w KW” – 1 150 000,00 zł, 

e) w dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego: 

 Pozostałe zadania w zakresie kultury, Dotacje celowe z budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego, udzielone w trybie art. 221 ustawy, na finansowanie lub 

dofinansowanie zadań zleconych do realizacji organizacjom prowadzącym działalność 

pożytku publicznego – 17 000,00 zł,  

f) w dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska: 

- Gospodarka odpadami komunalnymi, Dotacje celowe przekazane gminie na zadania 

bieżące realizowane na podstawi porozumień (umów) między jednostkami samorządu 

terytorialnego – 42 998,00 zł.  

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

i Finansów. 

 

Radny Krzysztof Jurczak – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, 

że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały 

5 głosów „za”. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul otworzył dyskusję nad projektem uchwały 

i udzielił głosu radnemu Krzysztofowi Jurczakowi: może tylko jeszcze właściwie podkreślę 

raz, to co pani skarbnik powiedziała, że pewne zmiany w budżecie są zmianami czasowymi 

i wynikają z tego, że chcemy jak najszybciej przystąpić do realizacji budowy samorządowego 

żłobka na co potrzebujemy zabezpieczenia finansowego. Po podziale nadwyżki budżetowej 

powrócimy do pewnych wydatków w kwocie zaplanowanej pierwotnie, także dziękuje bardzo.  

 

Innych głosów w dyskusji nie zabrano, wobec czego Przewodniczący Rady – Krzysztof 

Podkul zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 
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- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 
 

(imienny wykaz z głosowania w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul stwierdził, że Rada Gminy Krościenko Wyżne 

podjęła uchwałę w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne  

na 2025 rok (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 7 

 Informacja Przewodniczącego Rady o sprawach, których wpływ do Rady miał miejsce 

między sesjami. 

W okresie międzysesyjnym do Rady Gminy Krościenko Wyżne wpłynęły następujące pisma: 

1) w dniu 3 stycznia br. wpłynął wniosek o poprawę jakości transmisji obrad Rady Gminy 

Krościenko Wyżne oraz wprowadzenie transkrypcji przy retransmisjach obrad. Wniosek 

przekazano zgodnie z właściwością wójtowi gminy. Odpowiedzi na wniosek udzielono 

ustawowym terminie; 

2)  dniu 9 stycznia br. wpłynęła petycja złożona przez członków Urzędu Cywilnej 

i Demokratycznej Kontroli w sprawie udzielenia pomocy w likwidacji nadal trwającego 

systemu komunistycznego, zarządzanego przez nielegalnie działające organizacje partyjne 

i sędziowskie oraz o podjęcie współpracy z UCiDK, w celu wprowadzenia ładu 

konstytucyjnego, tak, aby Naród Polski mógł sprawować władzę bezpośrednio z art. 4 

Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej. Petycja została przekazana do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Gminy Krościenko Wyżne zgodnie z postanowieniami Statutu 

Gminy Krościenko Wyżne; 

3) dniu 20 stycznia br. wpłynęło pismo Wojewody Podkarpackiego w sprawie rezygnacji 

Pana Pawła Smereckiego z pełnienia funkcji przedstawiciela Wojewody Podkarpackiego 

w Radzie Społecznej działającej przy SPG ZOZ w Krościenku Wyżnym. Do pełnienia 

funkcji przedstawiciela wojewody, został desygnowany pan Krzysztof Ronowski, 

w związku z czym podjęta została w dniu dzisiejszym stosowna uchwała; 

4) w dniu 3 lutego br. wpłynęło sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Gminę Krościenko Wyżne.  
 

Ad. 8 

Sprawy bieżące oraz wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Głosów w dyskusji nie zabrano. 
 

Ad. 9 

Zamknięcie obrad. 
 

 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady – Krzysztof Podkul 

zamknął XII sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

Protokół sporządziła:  

 

Aleksandra Lorens 


